
 

 

 

                                                          Protokół Nr 10/2016 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 31 sierpnia 2016r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8
30

.
 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

 

Tematyka komisji: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał XXIII Sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 

Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Sekretarza Miasta – Piotra Janowskiego, 

zaproszonych gości oraz członków komisji. 

 

Ad2. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał na XXIII Sesję Rady Miejskiej. Jako pierwszy rozpatrzymy projekt 

uchwały: 

a) zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbywania 

oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte 

wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w 

krajowym współzawodnictwie sportowym, 

Jest to projekt grupy radnych. Jednym z nich jest obecny dzisiaj radny A. Milczarek.  

Radny A. Milczarek – powiedział, że proponowana zmiana w uchwale dotyczy stricte 

sportów indywidualnych. Projekt uchwały jest jasny i czytelny. Określa, za jakie zdobyte 

miejsca w sporcie indywidualnym proponuje się stypendia procentowo. Opinia Burmistrza do 

tej uchwały jest negatywna. Nie zgadza się z tym, że ucierpią na tym stowarzyszenia kultury 

fizycznej.  

Sekretarz Miasta – powiedział, że opinia została wydana zgodnie ze statutem i rzeczywiście 

opinia do tej uchwały jest negatywna. Głównym powodem są przede wszystkim środki 

finansowe i w tej chwili w budżecie na wypłatę stypendiów mamy ok 40.000,00 zł i opłacamy 

15 stypendystów. Radny sugeruje, że wyliczenia są nierzetelne. Wobec tego zapytuje, jakie 

według niego są właściwe rozliczenia. Porozmawiajmy o propozycji Pana radnego. 

Radny A. Milczarek – odpowiedział, że opierając się na przedstawionych danych przez 

Panią Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych, gdzie są zawarte 

informacje od klubów sportowych, z tych środków stypendia pobiera 15 osób oraz 2 trenerów 

i nam zostało przedstawione, że wzrosłoby to o 31 osób. Średnio przyjęto 200,00 zł na osobę. 
Z tego 200,00 zł razy 9 miesięcy daje 1800,00 zł. To należy pomnożyć przez 31 osób. Wtedy 

daje to łączną kwotę ok 50.000,00 zł. Kolejne zmiany powodują, że nie dostrzegamy 

pewnych rzeczy. Zapytuje jak to się ma do kwoty 250.000,00 zł. Uważa, że należy pochylić 
się nad całkowitą zmianą powyższej uchwały. Kolejne zmiany powodują, że nie dostrzegamy 

pewnych rzeczy. Brakuje tutaj podstawowej opinii, która powinna przedstawić Rada Sportu.  
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych–M. Budna – powiedziała, że 

te wszystkie wyliczenia zostały sporządzone na podstawie informacji od prezesa klubu oraz 

na podstawie wniosków, którymi już w tej chwili dysponujemy. Te koszty właśnie wyglądają 
tak jak zostały przedstawione ok 150.000,00 zł. Kalkulacja nie mogła zostać przedstawiona w 

inny sposób.  

Radny A. Milczarek – powiedział, żeby odnosić się do zmiany planu uchwały i nad tym 

dyskutujmy.  

Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że cała uchwała pochodzi z 2011r. i później były dwie zmiany 

tej uchwały. Skutki finansowe tych uchwał średnio rocznie wynoszą ok. 40.000,00 zł. 

Literalnie stosując tę uchwałę potrzeba będzie na to ok. 250.000,00 zł.  

Naczelnik Wydziału – powiedziała, że dane zostały zweryfikowane i jest ok. 70 osób.  

Radny A. Milczarek – powiedział, że nie rozumie tego. Wczoraj było 31 osób a dzisiaj jest 

70.  

Radny J. Harłacz – powiedział, że trzeba znaleźć pieniądze dla młodzieży uzdolnionej 

sportowo i cieszyć się, że osiągają wyniki nie tylko w kraju, ale i za granicą.  
Radna B. Dragańska – powiedziała, że należy się cieszyć z osiągnięć sportowych 

białogardzkiej młodzieży i jest jak najbardziej za proponowaną zmianą uchwały. 

Burmistrz Miasta – powiedział, że jego opinia jest negatywna. Należałoby się raczej 

zastanowić nad tendencją odwrotną. Mamy sygnały, że te stypendia są zbyt niskie i trzeba by 

było się zastanowić nad urealnieniem tego wsparcia finansowego.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za - 2, przeciw - 3, wstrzymało się - 0. Opinia negatywna. 
b) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych będących w posiadaniu spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze Miasta 

Białogard na lata 2017-2020, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – M. Barcicka 
Powiedziała, że zadania, które zostały przedstawione w projekcie były omówione na 

spotkaniu Burmistrza w RWiK-u Sp. z o.o. Zgodnie z przepisami taki plan jest przyjmowany, 

jeżeli spełnia wymogi przepisów lokalnych. Wszystkie wymogi zostały spełnione. Jest taka 

propozycja, aby tą uchwałę przyjąć. Plan jest opracowywany raz na 4 lata, ale może być 
modyfikowany, jeżeli wystąpią jakieś konieczne niewielkie zmiany. Zadaniem  

RWiK Sp. z o.o. jest utrzymywanie dobrej, jakości wody i zapewnienie ją wszystkim 

zainteresowanym.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – E. Szulakiewicz 
Powiedziała, że projekt powstał w wyniku podziałów geodezyjnych. Chodzi o nowe dojazdy 

do wytyczonych działek budowlanych. Przebieg tych ulic jest zgodny z planem 

zagospodarowania przestrzennego Miasta. Do wcześniejszych ulic dodaje się kolejno 

wymienione numery działek. 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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d) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej – A. Miszczor 
Powiedziała, że projekt wywołuje całą procedurę zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego i dotyczy zmiany części tekstowej. Zmiana ta wywołana jest na wniosek 

RWiK Sp. z o.o.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - M. Budna 
Powiedziała, że konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z potrzeby 

doprecyzowania i usprawnienia zasad udzielania i rozliczania dotacji udzielonej z budżetu 

Miasta dla niepublicznych przedszkoli i szkół zawartych w uchwale Nr LII/379/2014 Rady 

Miejskiej Białogardu z dnia 30.04.2014r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu Miasta dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowanie przedszkolnego 

oraz niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Uchwała, ze 

względu na swój techniczny i proceduralny charakter nie powoduje dodatkowych skutków 

finansowych dla budżetu Miasta, a zweryfikowanie oraz uściślenie niektórych jej 

postanowień w szczególności dotyczących terminu i sposobu rozliczania dotacji oraz 

składania miesięcznej informacji o liczbie uczniów pozwoli na sprawniejszy proces 

udzielania i rozliczania przedmiotowych dotacji.  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy wiadomo już coś na temat tego, co może się 
wydarzyć w niepublicznych przedszkolach po 1 stycznia przyszłego roku. 

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że na razie nie ma żadnych informacji na ten temat.  

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - M. Budna 
Powiedziała, że projekt uchwały ma charakter porządkujący, uwzględniający zmiany 

wynikające z nadania nazw nowo powstałym ulicom: Brzozowa, Dębowa, Henryka Mikołaja 

Góreckiego, Jarzębinowa, Jaśminowa, Krzysztofa Klenczona, Muzyczna i Kamili 

Skolimowskiej. Ponadto zmianie ulegają granice obwodu Szkoły Podstawowej nr 5, z których 

wykreśla się miejscowości z terenu gminy Białogard, tj. Rościno, Trzebiele i Ząbki, w 

związku z wypowiedzeniem przez gminę Białogard porozumienie komunalnego zawartego w 

dniu 12.03.1999r. pomiędzy Miastem Białogard a gminą Białogard. 

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez 

Miasta Białogard oraz granic ich obwodów, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - M. Budna 
Powiedziała, że projekt uchwały ma charakter porządkujący, uwzględniający zmiany 

wynikające z nadania nazw nowo powstałym ulicom: Brzozowa, Dębowa, Henryka Mikołaja 

Góreckiego, Jarzębinowa, Jaśminowa, Krzysztofa Klenczona, Muzyczna i Kamili 
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Skolimowskiej. Ponadto zmianie ulegają granice obwodu Gimnazjum nr 1, z których 

wykreśla się miejscowości z terenu gminy Białogard, tj. Rościno, Trzebiele i Ząbki, w 

związku z wypowiedzeniem przez gminę Białogard porozumienia komunalnego zawartego 

dnia 12.03.1999r.  

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
h) w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta, 

Przedstawił: Burmistrz Miasta  
Powiedział, że przedmiotem zbycia jest nieruchomość gruntowa zabudowana budynkiem 

mieszkalnym – stacją transformatorową stanowiąca własność Miasta. 

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
i) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta w 

przedmiocie zmiany nazw ulic w Białogardzie, 

Przedstawił: Burmistrz Miasta 
Powiedział, że w związku z otrzymanym pismem z Zachodniopomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Szczecinie, dotyczącym uchwalenia w dniu 11.04.2016r. przez Sejm RP 

ustawy o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy 

budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, a także przesłanego z Departamentu 

Administracji Publicznej w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji wykazu nazw 

ulic, które należy zmienić i z którego wynika, że w Białogardzie zmianie tej podlega nazwa 

ulicy Dąbrowszczaków. W związku z powyższym postanawia się w I etapie przeprowadzić 
konsultacje z mieszkańcami Miasta w celu zasięgnięcia opinii w sprawie zmiany ulicy 

Dąbrowszczaków. Natomiast nazwę ulicy Jana Patrycego zmienia się ze względu na wniosek 

mieszkańców tej ulicy. 

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 
j) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 
Powiedziała, że zwiększa się plan dochodów łącznie o kwotę 977.986,10 zł. Natomiast 

wydatki zwiększa się ich plan łącznie o kwotę 977.986,10 zł. Powyższe zwiększenia 

szczegółowo zostały omówione w załącznikach do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 
k) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 
Powiedziała, że Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej zwrócił się z prośbą o 

dofinansowanie remontu dachu budynku strażnicy Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w 

Białogardzie. Pomoc finansowa pozwoli na zrealizowanie wszystkich prac remontowych 

niezbędnych do prawidłowego funkcjonowania obiektu. Całkowity koszt remontu wynosi  

ok. 110.000,00 zł. Komendant Główny Państwowej Straży Pożarnej w Warszawie zdecydował 

się na pokrycie kosztów remontu w wysokości 50%. Powiat Białogardzki przekaże środki 

finansowe otrzymane od Miasta dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 
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Umowa zawarta między Miastem a Powiatem określi szczegółowo termin wykorzystania oraz 

termin i sposób rozliczenia udzielonej dotacji.  

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard.  

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – I. Kubiak 
Powiedziała, że w załączniku nr 1 aktualizuje się wartości poszczególnych pozycji dla roku 

2016, zgodnie ze zmianami wprowadzonymi do uchwały budżetowej, a także 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza za okres poprzedniej zmiany uchwały wieloletniej 

prognozy. W załączniku nr 2 wprowadzono nowo przedsięwzięcia:  

- opracowanie koncepcji funkcjonalno-przestrzennej dla stref funkcjonalnych Miasta 

Białogard. Opracowanie jest bezwzględnie potrzebne do zakończenia prowadzonej obecnie 

procedury zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Białogard. Łączne nakłady finansowe wyniosą 40.000,00 zł. Zakończenie realizacji 

nastąpi w styczniu 2017r.   

- przebudowa ulicy Wadowickiej. Przebudowa tej ulicy wraz z budową zjazdów i dojść do 

posesji oraz budową kanalizacji deszczowej. Łączne nakłady finansowe wyniosą  
443.251,00 zł.  

Przewodniczący Komisji - czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. Jeżeli nie 

ma to poddaje go pod głosowanie.  

Przegłosowano: 

za – 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 

 

Ad3. 
Radny T. Strząbała – zapytał, co się dzieje z placem zabaw, o którym nawet pisze trasa.  

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że plac zabaw był potrzebny dla dzieci, ale w pobliżu 

mieszka sporo starszych osób, którym przeszkadza hałas. Sądzono, że uda się wyciszyć te 

hałasy. Jeżeli nie uda się tego wyciszyć to pomyśli się o demontażu liny, na której jest 

największy hałas.  

Przewodniczący Komisji – powiedział, że plac cieszy się dużym zainteresowaniem 

mieszkańców całego miasta. Jest pilnowany przez mieszkańców osiedla. Trzeba znaleźć 
kompromis w sprawie liny, która cieszy się największym zainteresowaniem.  

 

Ad4.                                                                                         
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz.  9

55
. 

 

                                                                                              

 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

 

              /-/ Daniel Glinka   

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska - Szydłowska                                                     

                                                                      


